



ACD 系列 箱型式乾燥機

Cabinet Dryer

恩普
ANYPLAS

廣泛適用於任何塑膠原料的烘乾，並可同時烘乾不同材質、顏色的材料。尤其適合烘乾對溫度精度要求高、用量少、多種顏色的材料。也適合於食品、製藥、電子、電鍍等行業預熱或乾燥處理時使用。

Suitable for drying of all kinds of plastic raw material, and able to dry material with different texture and color simultaneously, particularly for materials with high demand for temperature, in small quantities and wide color. Also suitable for other pre-heating or drying purpose e.g. edible, medical, electronic and electron plating.

特點 Features

- ★ 採用電子溫度控制，以達至均勻的烘乾效果
Accurate P.I.D. temperature control to achieve an even drying effect
- ★ 高溫密封保持一致的溫度和降低電力的損耗
Air proofed insulating door can maintain temperature constantly inside as to reduce energy consumption
- ★ 託盤為不銹鋼設計，可排除在烘乾過程中造成污染的弊端
Stainless steel tray and liner bring no contamination to materials
- ★ 可調式空氣閘門 Designed flexible and adjustable air inlet and exhaust
- ★ 可調式超溫保護器 Overheat protector can prevent excessive drying
- ★ 馬達超載保護 Motor overload relay
- ★ 主電源開關 Main switch installed on control panel
- ★ 24小時定時裝置 24 hours timer, easy to operate

規格表 Specification

型號 Model	功率 Power (kw)	風輪馬達 Blower (kw)	溫控範圍 (°C) Temperature range	託盤數 Numbers of Tray	容量 Capacity (kg)	外形尺寸(L×W×H) Dimensions (cm)	淨重 Net Weight (kg)
ACD-5	6	0.75	200	5	45	92×66×138	154
ACD-9	6	0.75	200	9	80	92×66×175	190
ACD-20	12	1.5	200	20	180	166×66×195	315